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5393 Sayılı BeIediye Yasasının 20.maddesi uyannca HAZİRAN 2022 Olağaniistü Meclis
Toplantısı 27.06.2022 tarihinde tek oturum halinde toplanmıştır. 27.06.2022 tarihli Meclis
Toplantıslnda Sevim ÖzıÜnx AYGÖREN, Gülhanım KARCI BARİKAN, Serkan KALE,
Hüseyin DALAKLI katılmamış, tüm BeIediye MecIis Üyelerinin hazır bulundukları görülmüştür.

2022 HAZiRAN AYI OLAĞANÜsrÜ ırncı-isi

BİROL ARSLAN: Değerli meclis üyeleri, bizleri Kepez Belediyesi sosyal medya hesaplarından ve

televizyonları başında canlı yayında izleyen kıymetli hemşerilerim, Değerli bürokratlarımız ve

basınımızın güzide temsilcileri. Sizleri saygı ile, sevgi ile selamlıyor, Haziran 2022 olağanüstü meclis
toplantımızı açıyor, başarılı bir meclis diliyorum. Değerli meclis üyesi arkadaşlarım bugün dört meclis

üyesi arkadaşımız dilekçe vererek mazeret bildirmişlerdir. Sayın Gülhanım KARCI BARİKAN, Sayın

Sevim ÖZTÜRK AYGÖREN, Sayın Serkan KALE ve Sayın Hüseyin DALAKLL Dilekçeleri var.

Mazeretlerinin kabulünü oylarınıza sunuyorum, kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür

ederim. Tabi Sevim ÖZTÜRK AYGOREN olmayınca yerine yedek katip üyemiz Abbas BOZKURT'u
divana davet ediyorum, Buyurun lütfen Abbas Bey. Evet, gundemimizi okumak üzere sözü Katip
Üyemiz Sayın Abbas BOZKIJRT,

ABBAS BOZKURT: GIJNDEM:

l lzmir Büyükşehir Belediyesinden 35 LV ljl plakalı otobüsün Belediyemize hibe edilmesi
hususunun görüşülmesi,

2, Sönmezler Otomotiv İnş, ve Yakıt Tic. Ve San, Ltd Şti'nin 03.06.2022 tarih ve 102183 evrak
kayıt numaralı dilekçesi ile l (bir) adet 202l model Fiat Doblo marka aracın Belediyemize
şartsz ve bedelsiz olarak bağış yapılması hususunun gönişülmesi,

3. Belediyemiz Meclisi'nin 01.06.2022 tarih ve 2022182 sayılı kararı ile PIan ve Bütçe
Komisyonuna sevk ediIen, Katl Atık Toplama Taşıma Bertaraf Tesisinden Yararlanma Ücretinin
tekrar düzenlenmesi hususunun görüşülmesi.

4, Belediyemiz Fen İşleri Müdürlüğü Görev, Yetki ve Çalışma Yönetmeliği Taslağının
görüşülmesi,

5, İçmesuyu Paket Arıtma Tesisi İnşaatı işinde kullanılmak üzere ek kredi kullanılması için
Belediye Başkanına yetki verilmesi hususunun görüşülmesi,
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6, Belediyemiz Temizlik Işleri Müdürlüğü bünyesinde kullanılmak üzere l (bir) adet kasasız
kamyonet, 1 (bir) adet 3 m3 mini damper kasası ve 1 (bir) adet elektrikli kabinli yol süpürme
makinesi alınması hususunun görüşülmesi,

7. Sözleşmeli personel çalıştırılması hususunun görüşü|mesi,
8. Boş kadro ve derece değişikliği hususunun gön-işülmesi,
9, Norm kadro sınıfları arasında kadro değişikliği hususunun görüşülmesi,
l0.5l2 Ada, 3 Parselde kayıtlı Dini Tesis Alanının tahsisi ile ilgili isim değişikliği hususunun

görüşülmesi,
l l, Kapanış

BİROL ARLSAN: Teşekkür ediyorum, gündemimizin birinci maddesi, İzmir Büyükşehir
Belediyesinden 35 LV l31 plakah otobüsün Belediyemize hibe edilmesi hususunun gönişülmesi.
Değerli meclis üyesi arkadaşlarım daha önce biliyorsunuz göreve geldiğimizde İzmir Büyükşehir'den
bir otobüs almıştık, Geçenlerde yine onlara bir dilekçe daha vermiştik, Bir otobüs daha hibe,
ihtiyacımız, çünku Kepez her gün büyüyor ve ihtiyacımız olduğunu belirtmiştik, Sağ olsunlar, onlar
haziran başındaki meclislerinde bize otobüsü vermeyi kabul etmişler. Tabi bizim de aynı şekilde onu
meclis kararı ile onların hibesini kabul etmemiz gerekiyor, Gündem budur, Buyurun Mehmet Bey.

MEHMET YAVAŞ: Bilgi verdi

BİROL ARSLAN: Evet, bu konuda görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? Buyurun Mehmet
Bey-

MEHMET YAMAN: Başkanım, değerli meclis, ben Cumhuriyet Halk Partisi grubu adına bu yapılan
bağışın önce özgür Kepez'imize hayırlı olsun diliyorum. İzmir Büyükşehir Be|ediye Başkanı Sayın
Tunç SOYER ve meclisine CHP Grubu adına teşekkür ediyorum, Hayırlı olsun tekrar Kepez'e

BİROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum Mehmet Bey, Başka bu konu hakklnda görüş beyan etmek

isteyen arkadaşım var mı? O halde oylamaya geçiyoruz arkadaşlar. 35 LV l3l plakalı otobüsün Izmir
Büyükşehir Belediye meclisince bağışı sağlanan otobüsün belediyemize hibe edilmesini kabullerinize,
oyIarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ediyorum. Gündemimizin
ikinci maddesi. Sönmezler otomotiv İnş. ve Yakıt Tic, Ve San. Ltd. Şti'nin 03.06 2022 tarih ve 102l83
evrak kayıt numaralı diIekçesi ile 1 (bir) adet 2021 model Fiat Doblo marka aracın Belediyemize şartsız
ve bedelsiz olarak bağış yapılması hususunun gönişülmesi.

MEIIMET YAVAŞ: Bilgi verdi

BİROL ARSLAN: Değerli meclis üyesi arkadaşlarım tabi bizim bu meclis kararını aldıktan sonra
hibeleri noterden gerçekleştiriyoruz. O araçların ruhsatlarını Kepez Belediyesine tahsis ediyor O
yüzden meclis kararı alıyoruz. Yine aynı şekilde bir Fiat Doblo aracı Sönmezler Otomotiv tarafindan
belediyemize bağışı söz konusu. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? Peki
buyuru n lütfen.

İSlıllİl, ÖZCIN: lzmir Büyükşehir Belediyesine teşekkür ettiğimiz gibi Sönmezler Otomotiv'e de
Cumhuriyet Ha|k Partisi Kepez Belediye meclis üyesi olarak teşekkür ediyorum, Saygılar sunuyorum,

BiRoL ARSLAN: Teşekktır
halde oylamaya geçiyoruz. Sö
Doblo aracın belediyemize
edilmiştir. Ben de Belediye B

d

ediyoruz, Ben zaten teşekkür edecektim. Teşekkiirler. EVet arkadaşlar o
nmezler Otomotiv İnş- ve Yakıt Tic, Ve San. Ltd. Şti'nin 2O2l model Fiat
hibesini oylannıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul

"uy,* Sönmezler Otomotiv Inş, ve Yakıt Tic. Ve San, Ltd. Şti'ye



belediyemize bağışları için teşekkür ediyorum. Gündemimizin üçüncü maddesi. Belediyemiz
Meclisi'nin 01,06.2022 tarıh ve 2022182 sayılı kararı ile Plan ve Bütçe Komisyonuna sevk edilen, Katı
Atık Toplama Taşıma Bertaraf Tesisinden Yararlanma Ücretinin tekrar düzenlenmesi hususunun
göruşülmesi. Biz bunu daha once komisyona göndermiştik, komisyon toplandı ve kararını aldı. Buyurun
liitfen.

NEJDET UÇAR:
TC

ÇANAKKALE ILi
KEPEZ BELEDirc neş«aNı-ıĞı

PLAN VE BÜTÇE KOMiSYONU RAPORU

Toplantı Günü: 16/06/2022 - 2010612022

Toplantı Saati: 10:00 - 15:30
Üyeler: Nejdet UÇAR, Hatice ŞEN, Ülku ŞiMŞEK TUTAK, Ruhi AKKoYLT{, Vildan UYSAI

Çanakkale-Lapseki-Umurbey-Kepez-Çardak-İl Özel İdare Katı Atık Yönetim Birliği'nin
(ÇAKAB) 31/0512022 tarihinde yapılan meclis toplantısında katı atık ücretlerine o/o40 zam yapılması
kabul edilmiştir. Belediyemiz Meclisi'nin 0110612022 taihve 2022182 sayılı kararı ile de; Betediyemiz
Gelir Tarifesinde bulunan Katı Atık-Toplama-Taşıma-Bertaraf Tesisinden yararlanma ücretinin tekrar
düzenlenmesi hususu Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmiştir, Buna göre;

Plan ve Bütçe Komisyonunun ilk toplantısı 16/0612022 tarihinde Saat:10:00'da Belediyemiz
Encümen toplantı salonunda yapılmış olup, öncelikle usul gereği komisyon başkanı seçimi yapılmış ve
Nejdet UÇAR Plan ve Bütçe Komisyonu Başkanı olarak seçilmiştir. Temiztik İşleri Müdürlüğü'nün
Katı Atık-Toplama-Taşıma-Bertaraf Tesisinden yararJanma ücreti ile ilgili maliyet hesabı sunumu
neticesinde; fiyat artışları ile ilgili komisyon üyelerinin bilgi edinmesi ve gerekli araştırmaları
yapabilmeleri için komisyon kararının yapllacak ikinci toplantıda alınmasına oy birliği ile karar
verilmiştir.

Plan ve Bütçe Komisyonunun ikinci toplantısı 20/0612022 tarihinde Saat:l5:30'da Belediyemiz
Encümen toplantı salonunda yapılmış olup Belediyemiz 2022 YıIı Gelir Tarifesinde yer alan; "6. l Katt
Atık Toplama-Taşı ma-Benaraf Tesisinden Yararlanma Ücreti (Kdv Dahil) komisyonumuzca
değerlendirilerek; Gelir Tarifesinde yer alan Katı Atık Toplama-Taşıma_Bertaraf Tesisinden Yararlanma
Ücretinin 6,1,A- Tüm Bağımsız Bölüm ve Meskenler maddesine Yo25, 6.1.D Mehmet Akif ERS6Y
Devlet Hastanesi - 6.1.G Ağız ve Diş Sağlığı Merkezi - 6 ı,Ğ ÇoMÜ Diş Hekimliği Fakııltesi ve 6,1 i
Diğer Resmi Kurumlar maddelerine %40,6.1.0 - 6.1,Ö - 6.1.P - 6.1,R maddelerine küçük esnafları
kapsamaları gerekçesi ile herhangi bir zam yapılmamaslna ve son olarak tarifede geriye kalan tüm
kalemlere %o25 oranında zam yapı|arak arttınlmaslna oy birliği ile karar verilmiş olup;

Meclisin takdirine arz edilir

BiRoL ARSLAN: Teşekkür ediyorum komisyon başkanımıza, evet bu konuda görüş beyan etmek
isteyen arkadaşım var mı? O halde oylaylya geçiyoruz. Gündemimizin üçüncü maddesi, plan ve bütçe
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komisyonundan geldiği şekli ile oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir,
teşekkür ederim, Gündemimizin dördüncü maddesi, Belediyemiz Fen İşleri Müdürlüğü Görev, Yetki ve

Çalışma Yönetmeliği Taslağının görüşülmesi.

NURDOĞAN nİı.cİç: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Teşekkılr ediyorum Fen İşleri Müdürümüze, Değerli meclis üyeleri malum
biliyorsunuz diğer müdürlüklerde de güncelleme yaparak onları belediye web sayfamızdan
yayınlamıştık yünirlüğe girmesi için. Fen işleri müdürlüğünün görev, yetki ve çalışma yönetmeliğini
ben komisyona gönderelim diyorum, Evet var mı ya da oylayalım mı? Ne dersiniz arkadaşlar?

MEHMET YAMANı Komisyona yollayahm

BiRoL ARSLAN: o halde gündemimizin dördüncü maddesi, belediyemiz fen işleri müdürtüğü görev,
yetki ve çalışma yönetmeliği taslağının komisyona gönderilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul
edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim, Gindemimizin beşinci maddesi, İçmesulı.ı

Paket Arütma Tesisi İnşaatı işinde kullanıtmak üzere ek kredi kullanılması için Belediye Başkanına yetki
verilmesi hususunun gönişülmesi,

NURDOĞAN oİı,cİç: Bilgi verdi

BiRoL ARSLAN: Şimdi tabi biz içme suyu arıtma tesisini daha teslim almadık, bir yıl ihale

şartnamesine göre müteahhit firma işletiyor şu anda. Bizden de tabi bu işletme karşılığı bir bedel alıyor,
İtler Bankası paylarından kesiliyor zaten bu bedel de, Bu geçici kabul yapıldığı için biz değil yani bu

parayı biz istemiyoruz arkadaşlar. İller Bankası'nın ta|ebi. Aıada oluşan fiyat farkından kaynaklı bir şey.
Yani bu demek oluyor ki bu kadar lira daha bizim maliyetimiz arttı oluyor. Genel fiyatlardan oluşan

fiyat farlarından dotayı kesin kabul daha teslim olmadığı için belediyeye İtler Bankası bu bedeti bize
%SO'sini hibe olarak, yarısını da bize eklemek kaydıyla maalesef 975.000,00 TL'lik bir fiyat yine bizim
paylarımızdan kesilecek. Onu belirtmek isterim, Evet, görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı?

NURDOĞAN aİLcİÇ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Buyurun lütfen.

NURDOĞAN niı-ciç: Bilgi verdi

BİROL ARSLAN: Evet yani diyor ki İller Bankası oluşan farklardan dolayı inşaat aşamastnda

951.000,00 TL maIiyet yükseldi, bunun yarısını ben hibe ediyorum, yarısını da belediye olarak siz. Yani
olayın özeti bu. Evet, görüş beyan etmek isteyen? O halde oylamaya geçiyorum. İ]ler Bankası içme suyu

paket arıtma tesisi inşaatı işinde kullanılmak üzere ek kredi kullanılması için Belediye Başkanına yetki
verilmesini kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim, Giindemimizin altıncı
maddesi, Belediyemiz Temizlik İşleri Müdürlüğü bünyesinde kullanılmak üzere l (bir) adet kasasız
kamyonet, l (bir) adet 3 m3 mini damper kasası ve l (bir) adet elektrikli kabinli yol süpürme makinesi
alınması husu sunun görüşülmesi.

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi
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BİROL ARSLAN: Teşekki,ir ederim Nihan Hanım, Değerli meclis üyesi arkadaşlarım yani kısaca çöp
taksi diyoruz. Çop taksiyi Devlet Malzeme Ofisinden a|acağız. Şase olarak alacağız öncelikle bir, bir
adet 3 m3'lük mini damper, o da arkasındaki çöp taksinin damperi, bir tane de küçük, mini süpürge
aracı. Bunlar Devlet Malzeme Ofisinden alınacak, Bununla ilgili sizlerden yetki istiyoruz. Evet, göniş
beyan etmek isteyen arkadaşım var mı2 Çöp taksi de zaten arkadaşlar onu belirtelim, gerçekten çok
başarılı çalışıyor ve gün içinde hemen sıkıntılı olan böIgeleri gün boyunca, hatta iki vardiya çalışıyor.

NiHAN YILNIAZ: Bilsi verdi

BİROL ARSLAN: Sabah 06.OO'dan akşam 24.00'e kadar çalışıyorlar. Bir tane daha çöp taksi alıp
Kepez'deki temizlik ile ilgili sorunların giderilmesi adına çalışma yapılacak. Ayrıca bir de mini, kıiçtik
süpürge alacağtz. Konu bundan ibaret.

NiHAN YILMAZ: Bilgi verdi

BİROL ARSLAN: Evet, görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde oylamaya geçiyoruz,
Gündemimizin altıncı maddesi. Temizlik İşleri Müdürlüğünün bünyesinde kullanılmak üzere l (bir)

adet kasasız kamyonet, l (bir) adet 3 mr mini damper kasası ve l (bir) adet elektrikli kabinli yol
süpürme makinesi alınmasının ve bunun yetkisinin Belediye Başkanına verilmesini oyl,arınıza
sunuyorum, Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Gündemimizin yedİnci

maddesi, sözleşmeli personel çalıştırılması hususunun görüşü|mesi. Evet, İnsan Kaynakları Müdürümüz

Yılmaz Bey, buyurun lütfen

YILMAZ Üzorıv: Bilgi verdi

BİROL ARSLAN: Yılmaz Bey'e teşekkür ediyorum. Arkadaşlar gündemimizin yedinci maddesinde

bir tekniker ve bir veteriner çalıştrtlmak üzere yetki istiyoruz ve ayrtca onların çalışma ücretlerinin
belirlenmesi. Zaten yıl başında onları belirlemiştik, Tekniker kadrosunda 4,500,00 TL, veteriner

kadrosunda da 4,850,00 TL.

YILMAZ Üz»nN: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Şimdi veteriner kadrosunu mühendis kadrosu ile eş o[arak İnsan Kaynakları
öneriyor, doğru mu? Peki, evet arkadaşlar malum Kepez'de sokak hayvanları ile ilgili ciddi sorunlar var.

Bu noktada b\r Zabıta Müdürlüğünün görevine vereceğiz bu veterineri, Zabıta Müdürlüğünün

çalışmasına tahsis edeceğiz. Bir tekniker, bir veteriner, Evet, tekniker için 4 500,00 TL, veteriner için
4.850,00 TL. Buyurun arkadaşlar, söz almak isteyen? O halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin
yedinci maddesi, sözleşmeli personel çalıştırılması. bir tekniker, bir veteriner kadrosunun

çalıştırılmasını ve tekniker kadrosunun 4.500,00 TL, veteriner kadrosunun da 4.850,00 TL net ücret

olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum, Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür
ediyorum, Gündemimizin sekizinci maddesi, boş kadro ve derece değişikliği hususunun görüşülmesi.

Y|LIIAZ ÜznBN: Bilgi verdi

BİROL ARSLAN: Bu maddeyi de siz açıklarsanız lütfen

5

YILI,.AZ ÜZnnN: Bilgi verdi



BIROL ARSLAN: Evet, Imar Müdürlüğünün talebi bu. Müjgan Hanım uzun dönemdir istiyordu ama
ancak firsat ona geldi artık. Teknikeri mühendis kadrosuna çeviriyoruz, Evet, arkadaşlar söz almak
isteyen? O halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin sekizinci maddesi, boş kadro ve derece

değişikliği hususunda talep edilen teknikerin mühendis kadrosu ile değiştirilmesini oylarınıza
sunuyorum, Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Gündemimizin dokuzuncu
maddesi, norm kadro sınıflan arasında kadro değişikliği hususunun görüşülmesi.

Y|LD4AZ ÜzıBN: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Şimdi teknikeri mühendise çevirmiştik, şoforü de yine mühendise çeviriyoruz. Evet,
var mt göruş beyan etmek isteyen? İmar Mıidürltiğunde çalıştırılmak üzere İmar Müdürlüğünün talebi

ile. O halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin dokuzuncu maddesi, norm kadro sınıfları arasında

kadro değişik|iği, şoför kadrosunun mühendise çevrilmesinin kabulünü oylarınıza sunuyorum Kabul
edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ediyorum, Gündemimizin onuncu maddesi, 5l2 Ada, 3

Parse|de kayıtlı Dini Tesis Alanının tahsisi ile ilgili isim değişikliği hususunun gönişülmesi,

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Teşekl«ir ediyorum, Arkadaşlar 02.12.2022 tarihinde Zeytinlik Camii olarak
gelmişti ditekçe ve onu kabul etmiştik. Yalnız şimdi cami adında bir değişiklik, Mesudiye Zırhlısının
adını taşıyacak cami, O yüzden zeytinlik camii, Mesudiye camii olarak değiştirilecek. O değişiklik
budur. Görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin
onuncu maddesi , 512 ada,3 parselde kayıtlı dini tesis alanının Mesudiye değişikIiğinin olmasını kabul

eden|er? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim, Değerli meclis üyeleri tabi kısa bir meclis oldu.

Ben öncelikle kapanırken sizlerle bilgi paylaşmak istiyorum, Bu hayatını kaybeden işçi kardeşimiz ile

ilgili üç grup başkanvekilinin bir dilekçesi vardı Valiliğe Valilik'ten geçen hafta onaylandı, geldi

Gerekli bilgileri Özgür Bey nasıl yapalım? Meclis üyeleri ile paylaşırsanız bundan sonraki yapılması
gereken süreci ve şimdi sadece bu yardım kampanyası ile ilgili bir hesap açılıyor arkadaşlar. Özgür Bev
veya Mehmet Bey bildirir. Evet Mehmet Bey buyurun lütfen,

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi,

BİROL ARSLAN: Bu birinci bilgi paylaşımımdı. Bu konuda soru sormak ister misiniz arkadaşlar?

Şimdi uç grup başkanvekili var, iki de bürokratımız var, Bir Mali Hizmetler Müdürümüz var bir de

Belediye Başkan Yardımcımız var. Beş kişi|ik bir komisyon bu, Şimdi bankaya gerekli yazışmaları
yaptık, Herhalde bugün onunla ilgili onay gelecek. Yani o hesap sadece bağış hesabı olarak açılacak, bir
başka amaçla kullanı lamayacak o hesap. Bankadan da yazı gelip IBAN numarası açıldıktan sonra üç
grup başkanvekili ve komisyondaki arkadaşlar gerek sosyal medya hesaplarımızdan gerekse bence basın
yolu ile bu kampanyanın sunumunu yapsın arkadaşlar ve orada inşallah kızımızın ihtiyacı olan o parayı

çünkü çıkış noktamız aileye bir ev kazandırmaktı O kazandıracak bütçeye inşallah ulaşırız ve oradan

sağlarız, Bugüne kadar bir çok kere bu konuda biliyorsunuz kötü niyetli insanlar tarafından suiistimal
edildik. İşte para topladılar, başka amaçla kullandılar. Bakın bugüne kadar hiç kimseden bir delikli
kuruş para toplamadık. Yiyip içenleri çok iyi biliyoruz. Bizim şüki.irler olsun boğazımızdan öyle bir hele
hele böyle bir amaç|ar toplanan para hiç geçmedi. Geçemez de zaten. Bu birinci bilgi paylaşımımdı,
Arkadaşlar, değerli kamuoyu malumunuz Kepez Belediyesi kurulduğundan itibaren Kayısı Festivali

nı inşallah düzenlemeyi bize nasip olacak bir Kayısı Festivalini
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birlikte gerçekleştireceğiz. Ben kısaca kamuoyunu bilgilendirme adına festiva| programını sizlerle
paylaşmak istiyorum. l Temmuz Cuma günü arkadaşlar saat l6,00'da belediyenin girişinde bir klasik
müzik sunumu olacak, Bu arada vatandaşlar da toplanmaya başlayacak, Çünkü bir festiva| korteji
yapacağ|z arkadaşlar, Festival kortejinde kimler olacak, Kepez Sporun tüm branşlarındaki sporcular,
bunun yanında Kepez Belediyesinin Kültür Müdürlüğüne bağlı olan kurslardaki kursiyerlerimiz olacak
Vatandaşlarımızın olduğu, belediye personellerimizin olduğu hep beraber bir korteji belediyenin
önünden Halk Kafe'ye gerçekleştireceğiz, Halk Kafe'de de arkadaşlar el sanatları stantları açılışı
yapıyoruz. Hani evlerimizde kadınlarımız öniyorlar incik boncuk yapıyorlar ya o stantların orada
kurulumu ve açtltmını gerçekleştirip evlerinde üfeten kadlnlarımız artık orada o stantlar üzerinde
ürünlerini sergileyip satış yapıp aile ekonomilerine destek olacaklar. Saat 17,00-17.30 arasında da Halk
Kafe'nin yanında o stantlartn açılışını gerçekleştireceğiz. l8,30'da da Çanakkale ve Kepez halkının
hizmetine sunacağımız yeni Halk Bahçesi tesisinin açılışını hep beraber gerçekleştireceğiz. Saat

2l 00'de de Volkan KONAK konseri var. 1 Temmuz Cuma günü programları bu şekilde, 2 T emmuz
Cumartesi günü saat l6.00'da çocuk etkinlikleri var. Müzik dinletisi var. l8.3O'da karma sergi açılışı ve

müzik dinletisi Turhan Mildon'da, Cumartesi akşamı l9.OO'da Halk Kafe'de Şair Hayrettin GEÇGIN ve
Prof. Dr. Murat TÜRKEŞ'in şiir ve söyleşisi var, Ben her iki hemşerime de destekleri için buradan
teşekkür etmek istiyorum. 20.0O'de ÇAFAD'ın Halk Kafe'de halk o1unları gösterisi var, 20.00'de de

biliyorsunuz geleneksel sünnet töreni etkinliğimiz oluyor her yıl. Yine sünnet çocuklarımıza bir kına
gecesi yapacağız. Halk Bahçesi gibi görünüyor ama onu belediyemizin karşısındaki amfi tiyatroya
alıyoruz. Çünkü orada çimlerin biraz daha tutması adlna cumartesi akşamı 21.OO'de hep beraber kına
gecesi yapacağız . 22.00' de Rumba konseri var, Arkadaşlar 3 Temmuz Pazar günü saat 12,30'da mevlit
var. Yine bizim amfi tiyatroda yapacağız bunu, meydanda, 14.00'de kayısı yarışmamız var,

Biliyorsunuz festivalin adı da kayısı. İnşallah bu yıl da kayısı üreticisinin yüzü gülüyor. Biraz daha iyi
bu sene, Onlara da şimdiden bol kazançlar, hayırlı hasatlar diliyorum. l7.00'de turnuva ödül törenimiz
var. Tabi bu arada bu yıl festivalimizde hem plaj voleybolu tutnuvamız var hem tavla turnuvast var hem

de masa tenisi turnuvası var. Cuma sabahı başlıyor ve Pazar akşamına kadar p|aj voleybolu, masa tenisi
ve tavla turnuvası. Evet bileğine güvenenleri de tavla turnuvastna bek|iyoruz Mehmet Bey'in bu

konudaki becerilerini biliyoruz ama. Evet, Pazar akşamı saat l7.00'de plaj voIeybolu, masa tenisi ve

tavla turnuvasının odü] töreni var arkadaşlar. Saat 20.00'de Halk Bahçesinin yanında Sinan MEYDAN
ile söyleşi var, 21.30'da Ataol BEHRAMOĞıU şiir dinletisi var. 22.30'da da Kürşat BAŞAR orkestrası
ve Jale konseri var. Ben şimdiden tüm hemşerilerimi 26'sıncısını düzenleyeceğimiz Kayısı Festivaline
davet ediyorum ve bu festivalde emeği geçen tüm çalışanlarımıza, bürokratlanmıza da teşekkür
ediyorum Evet, sorunuz var mı arkadaşlar?

HALİL UYANIK: Başkanım bir düzeltmek yapalım, sünnet mevlidini l2,0O'ye alacağız bı.iyük
ihtimalle_ Çünkü 12,30'da başlatırsak öğle namazına yetişmeyecek,

BiRoL ARSLAN: Evet bir düzeltme daha geldi. Ben değerli meclis üyesi arkadaşlarım almlş
olduğumuz kararların Kepezimize hayırlı olmasını diliyorum. İnşallah hafta sonunda festival
etkinliğinde hep beraber bulu şmak üzere herkese sağlıklı gnnlıer. 27.06,2022
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